
 
  Protokoll - Styrelsesammanträde  
  med Tomelilla Golfklubb  
   måndagen den 9 december 2024,  
   kl 18.00 i Klubblokalen  
  
  

 
 
Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 

Siv Jensen 
  Albin Henriksson  

Rasmus Norlander  
Henrik Göland 
Therese Dykh  
Lisa Jönsson, § 7 och fr § 9 
Herman Andersson, adjungerad från ungdomskommittén 

  Kristian Hägglund, representant för bolaget, § 7 och fr § 9 
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet  

 
 

Ej närvarande:  Ullamaija Johannesson  
Thomas Lindberg  

   
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.  
 
 
§ 2  Godkännande av dagordningen 
 
Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.  
 
 
§ 3  Sekreterare 
 
Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.  
 
 
§ 4  Val av personer att justera dagens protokoll  
 
Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen att justera dagens protokoll.  
 
 
§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 
 
Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.  



 
§ 6  Ekonomi och bidrag  
 
Kassören informerar om att föreningen erhållit 1 292 kr i föreningsstöd från 
kommunen. I övrigt väntar vi fortfarande på uppgift om antal medlemmar och 
faktura på anläggningen från bolaget. Vi har också erhållit bidrag för en fritidscheck 
à 250 kr från kommunen. 
 
Ordföranden informerar om att han anmält klubben för fritidschecken för nästa år. 
Herman informerar vår pro om detta. 
 
 
§ 7  Bolaget informerar  
 
Kristian informerar från bolaget. 
 

 Vid bolagsstyrelsens nästa sammanträde kommer man att diskutera budgeten 
för 2025 och eventuella investeringar. 

 Önskemålet är ett nytt garage för golfbilarna. 
 Bolaget arbetar med en ny utvecklingsplan för banan. Samarbete med 

Länsstyrelsen om mer blomsterängar för att öka antalet pollinerande insekter. 
Detta liksom palissaden på hål 4 betalas av Länsstyrelsen. 

 
 

§ 8  Rapporter från kommittéerna och andra rapporter  
 

 Seniorkommittén:  Om vädret tillåter det genomförs golf på  
torsdagarna. I annat fall puttar man i hallen. 

 
 Damkommittén:   Beslut har fattats att genomföra damseriespel  

nästa år den 4 september. 
 

 Herrkommittén:   Inget nytt. 
 

 Juniorkommittén:  Prova på har genomförts under höstlovet med  
ca 10 ungdomar från Lindesborgsskolan och tre 
ungdomar från Smedstorps skola. Aktiviteten 
var uppskattad. 
Man har diskuterat att genomföra ett läger 
längre fram, ev i Halmstad. 
 

 Medlemskommittén:  Eventuellt finns 1 - 2 intresserade personer att  
ingå i kommittén. 

 
 Tävlingskommittén:  Kommittén har gjort ett preliminärt  

tävlingsprogram. Kommittén tar över 
seriespelsverksamheten. En ny e-postadress för 
denna verksamhet har skapats.  

 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 



 
§ 9  Årsmötet den 27 mars 2025 
 
Styrelsen beslutar enligt följande:   
 

 Joakim Norgren, vår pro, medverkar på årsmötet och informerar om olika 
sorters bollar och dess egenskaper. Herman frågar honom. 

 Verksamhetsberättelse och Socialt bokslut 2024, Verksamhetsplan 2025 och 
Budget 2025 behandlas på nästa styrelsesammanträde. 

 
 
 
§ 10 Övriga frågor  
 

 Henrik G tar upp frågan om tävlingsreglerna gällande om två eller flera 
hamnar på samma plats – gällande de medaljer vi delar ut. I år är det två 
personer som är på tredje plats.  
 
Beslut: Tävlingskommittén tittar på detta inför kommande år och eftersom vi 
har en bronsmedalj över sedan föregående år delas två sådana ut i år. 
 

 Styrelsens julavslutning på O´Learys i Ystad uppskattades av de närvarande. 
 

 Inventering hos Bo Ohlssons genomförs den 3 januari. Ungdomarna 
uppmanas att ställa upp.  
 

 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Nästa sammanträde är den 20 januari 2025 kl 18.00 i klubblokalen. 
Ordförande önskar styrelsen God Jul och Gott Nytt år, vilket återgäldas från 
styrelsen. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 
 
 
Dag som ovan  
Vid protokollet  
 
 
 
Ulla-Stina Lindberg  
Sekreterare  
 
 
Justeras:  
 
 
 
Kenth Bergström    Siv Jensen 
Ordförande 
 


